
Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 
Rady Gminy Suchy Las 
z dnia 26.08.2024 roku. 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji.  
3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 
4. Zatwierdzenie porządku obrad. 
5. Omówienie stanu przygotowania szkół do nowego roku szkolnego. 
6. Omówienie systemów motywacyjnych stypendialnych w gminie Suchy Las. 
7. Sprawy bieżące. 
8. Wolne głosy i wnioski. 
9. Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1 – 4. 
Przewodnicząca J. Radzięda otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji i gości 
oraz stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek posiedzenia 
został zatwierdzony jednomyślnie.  
 
Ad. 5.  

Kierownik OŚ V. Pałącarz poinformowała członków komisji, że jest po spotkaniu z dyrekcjami 
jednostek oświatowych działających na terenie gminy Suchy Las. BHP w szkołach: odbyły się 
wszystkie wymagane przeglądy (kompetencja dyrektora placówki). Jeśli chodzi o standardy 
ochrony małoletnich, to każda placówka je posiada. Zostanie też zatrudniony asystent 
międzykulturowy ze względu na dzieci w Ukrainy. Osoba ta będzie pracowała w referacie oświaty 
w urzędzie gminy. Zgodnie z prawem oświatowym liczba uczniów w klasach 1-3 może zwiększyć 
się do 28 osób. W sprawach lekcji religii każdy dyrektor autonomicznie podejmuje decyzję  
o godzinach międzyoddziałowych (brak katechetów).  

Przewodnicząca J. Radzięda zauważyła, że dyrektorzy powinni przygotować plany lekcji nie 
uwzględniając religii, a następnie 01.09 poprosić rodziców o deklarację dotyczącą lekcji religii  
i wówczas wpasować lekcję w cały plan.  

Radna W. Prycińska zapytała, czy jest jakiś pomysł na czas przejścia dzieci ze szkół na basen, 
ponieważ idą one tylko z jednym opiekunem, który idąc z przodu nie widzi wszystkich uczniów. 
Może zaangażować straż gminną do pomocy? 

OŚ V. Pałącarz oznajmiła, że przekaże powyższą propozycję komendantowi straży gminnej. 
Kolejne informacje: klasy 8 zostały wyłączone z zajęć na basenie, ponieważ nie starczyło dla nich 
miejsca. Poprawiły się wyniki egzaminów klas 8 w Chludowie.  

Ad. 6. 

OŚ V. Pałącarz poinformowała członków komisji, że przeprowadziła ponowną dyskusję na temat 
systemów motywacyjnych z kierownictwem urzędu. Kierownictwo chce zostawić obecnie 
obowiązujące zasady. W tej chwili obowiązuje uchwała, która mówi o nagrodach dla 
absolwentów i jest też możliwość społecznika przez radnego z danego sołectwa/osiedla. W ww. 



uchwale są określone kwoty, które w odczuciu kierownictwa urzędu są za małe, więc kwoty te 
wspierane są kartami do Empiku. Dla szkoły: I miejsce dla absolwenta z najwyższą średnią  – 700 
zł, II miejsce – 500 zł i III miejsce – 300 zł. Są także stypendia dla sportowców.  

Radna W. Prycińska zapytała o możliwość stypendiów od klasy IV – V za najlepsze średnie lub za 
to, że dziecko chce uczestniczyć w olimpiadach. 

OŚ V. Pałącarz odpowiedziała, że to właśnie składa się na tego najlepszego absolwenta. To jest 
podsumowanie całego dorobku szkoły podstawowej.  

Radna W. Prycińska zaproponowała klasy VI,VII i VIII za najlepsze średnie i do stypendiów w celu 
motywowania dzieci do brania udziału w olimpiadach (stypendia dla osób wybitnych w konkretnej 
dziedzinie, analogicznie tak jak stypendia dla sportowców).  

OŚ V. Pałącarz zasugerowała, że należałoby dla tych pomysłów uzyskać opinię dyrektorów.  

Przewodnicząca J. Radzięda dodała, że w tej kwestii ważna byłaby również opinia rady rodziców. 
Takie pytanie najlepiej przekazać do placówek przez biuro rady.  

Ad. 7. 

Przewodnicząca J. Radzięda poinformowała członków komisji, że wpłynęły dwa pisma od 
emerytowanych nauczycieli z Chludowa w temacie dofinansowania ich letniego wypoczynku. 
Odbędzie się na początku września spotkanie dyrektora z emerytowanymi nauczycielami i jeśli 
ono nie przyniesie rozwiązania, to wówczas komisja oświaty przekaże pisma do komisji skarg, 
wniosków i petycji celem szybkiego przeprocedowania. Przewodnicząca nadmieniała,  
że regulamin zakładowego funduszu świadczeń socjalnych w szkole w Chludowie jest zgodny z 
prawem.  

Ad. 8 - 9. 

Członkowie komisji omówili tematy, którymi zajmą się na najbliższych posiedzeniach. 

Radna M. Weymann zgłosiła potrzebę pojawienia się większej liczby kursów autobusowych 
pomiędzy poszczególnymi miejscowościami gminy, a samym Suchym Lasem.  

Radny L. Gralak zgłosił potrzebę pojawienia się toalety przenośnej na ostatnim przystanku 
autobusowym w Chludowie, przy Starym Barze. Radny K. Łączkowski dodał, że taka sama 
potrzeba istnieje na końcowym przystanku w Biedrusku.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokółowała:        Przewodnicząca: 

Justyna Krawczyk        Joanna Radzięda 


